
ПРОТОКОЛ № 4
Засідання студентського самоврядування 
Відокремленого структурного підрозділу 

«Конотопський індустріально-педагогічний фаховий коледж 
Сумського державного університету»

9 грудня 2021 року м. Конотоп

Присутні: 17

Голова студентського парламенту коледжу -  Євгеній Безбородий 

Заступник голови студентської ради -  Павло Берлет 

Секретар -  Юлія Зайко 

Члени -  15 чоловік 

Відсутні: - 1

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Доповідь керівника інформаційного сектору, щодо виконаної роботи та 

розгляд майбутніх планів.

2. Підготовка навчального закладу до новорічних свят.

3. Обговорення стану готовності відео до Нового року та Різдва Христового.

4. Обговорення проведення благодійних заходів до Святого Миколая.

5. Обговорення майбутніх проектів студентського самоврядування.

1. Доповідь керівника інформаційного сектору, щодо виконаної 

роботи та розгляд майбутніх планів.
СЛУХАЛИ: керівника інформаційного сектору, Ярослава Олійника, який 

інформував присутніх про пророблену роботу:

- постійно поновлюється інформація на стенді самоврядування;

- систематично готується та оприлюднюється інформація про активну 

діяльність в нашому коледжі.



ВИСТУПИЛИ: членькиня інформаційного сектору, Тетяна Шадорина, яка 

акцентувала увагу на тому, що планується розпочати роботу в тік -  тоці, аби 

більше інформувати молодь про життя в нашого навчальному закладі. 

УХВАЛИЛИ: членам інформаційного сектору продовжити працювати на 

випередження.

2. Підготовка навчального закладу до новорічних свят.
СЛУХАЛИ: учасницю гуртка «Творчий простір», Аліну Коновал, яка 

повідомила, що вже почали працювати над новорічною фото - зоною, а також 

готують трафарети -  витинанки для прикрашання візерунками новорічними 

вікон в закладі.

УХВАЛИЛИ: студентам гуртка «Творчий простір» продовжувати роботу над 

фото-зоною та виготовленням різноманітних прикрас, та розпочати прикрашати 

вікна зимовими візерунками.

3. Обговорення стану готовності відео до Нового року.
СЛУХАЛИ: керівника культурно -  масового сектору, Миколу Поволоцького,

який повідомив, що вже працюють над матеріалами до ролику вже підібрана

пісня для виконання.

УХВАЛИЛИ: взяти інформацію до уваги

4.0бговорення проведення благодійних заходів до Святого Миколая 
СЛУХАЛИ: соціального педагога, яка запропонувала відвідати Комунальний 

заклад Сумської обласної ради Конотопську загальноосвітню школу -  інтернат 

І -  II ступенів, з метою проведення доброчинної акції «Краплина радості». 

УХВАЛИЛИ: студентам- волонтерам розпочати підготовку до акції.

5. Обговорення майбутніх проектів студентського самоврядування 
СЛУХАЛИ: заступника директора з НВР, Ольгу Мельник, яка повідомила, що 

вже протягом майже трьох років КІПТ активно працює в змішаному режимі. 

Незважаючи на онлайн навчання, виховний відділ зміг успішно переключитися



на такий формат. Але зупинятися не можна, потрібно шукати нові ідеї, 

починати працювати над новими проектами. Попереду багато різних свят, 

потрібно активізуватися.

УХВАЛИЛИ: всім керівникам секторів студентської ради провести міні -  

наради зі своїми членами та зробити напрацювання і подати інформацію в 

письмовому вигляді голові студентської ради.

Голова студентської ради

Секретар

Євген БЕЗБОРОДИЙ

Юлія ЗАЙКО


